

新生报到体检说明

新生须到山西国际旅行卫生保健中心体检并提供“体格检查记录”；在国外进行了体检并持有“体格检查记录”的学生需验证。验证后不合格者要在规定时间内在山西国际旅行卫生保健中心补检有关项目或重新体检。身体不达健康标准者不予注册。

所需材料包括：

- (1) 护照原件和复印件（一份）
- (2) 2 寸白底照片（2 张）
- (3) 费用：500 元左右
- (4) 日本学生体检结果验证：请提供所有已有体检结果证明（包括 X-Ray，血检结果等；验证费用约为 60 元）

体检时间：周一至周五，**早上 8:30**

体检结果领取：当天下午 5 点

地址：山西国际旅行卫生保健中心，太原市狄村街 22 号（建设南路汽车站候车大厅东侧）地图见后。

电话：0351-7054945/7830144

提示：体检前一晚 12 点之后不要进食和饮水

商务学院的同学可以乘坐 **901/902 路公交车**，到**并州南路狄村街口**下车，再步行 10 分钟即到。

New Students' Health Examination

New students should take a physical examination at **Shanxi International Travel Health Center** and get the Physical Examination Record for Foreigner. (Japanese student who have completed physical examinations abroad shall bring all examination results to Shanxi International Travel Health Center and conduct a medical verification. Those who fail to meet some or all of the verification requirements will have to take a new health examination at the Center within the prescribed time.) Registration will be denied to those whose state of health is not up to requirements.

The following documents are needed:

- (1) Valid passport and a copy
- (2) Two 2-inch color photos (half-length, white background, bareheaded, full-faced)
- (3) Fee: 500 Yuan in cash
- (4) Verification for Japanese students: Bring all of your results including X-Ray; Blood Test results. (Fee: 60 Yuan)

Time: Weekday (Mon.to Fri.) at **8:30 AM**

Result Return: 5 PM on the same day

Address: Di Cun Road No.22, Taiyuan City (Near Jiannan Bus Station)

See Map Attached.

Tel:0351-7054945/7830144

Notice: Don't eat or drink after midnight the day before the examination.

Students at Shangwu Campus can take **Bus 901/902**, take off at Station **South of Bingzhou Rd. Di Cun Rd.**, then walk for 10mins to get there.

